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ПРЕДСЕДНИКУ  
СКУПШТИНЕ  ГРАДА  НОВОГ  САДА  

Градско  веће  Града  Новог  Сада  на  317. седници  од  01. јуна  2020. године, 
разматрало  је  одговор  на  одборничко  питање  одборнице  Мушицки  Снежане, 
поставњено  на  LV седници  Скупштине  Града  Новог  Сада  од  17. септембра  2019. 
године, припремњен  у  Градској  управи  за  саобраћај  и  путеве  и  тим  поводом  
донело  је  3акњучак  број : 9-2/2020-11 од  01. јуна  2020. године, који  Вам  са  
одговором  на  одборничко  питање  доставњамо  у  прилогу . 



: гРДонАлни .к  

На  основу  члана  34. став  8. Пословника  Скупштине  Града  Новог  Сада  
(,, Службени  лист  Града  Новог бр. 64/16 и  49/19) Градско  веће  Града  Новог  Сада  
поводом  разматрања  Предлога  текста  одговора  на  одборничко  питање  одборнице  
Снежане  Мушицки  са  LV седнице  Скугіштине  Града  Новог  Сада, одржане  17.92019. 
године  на   317. седвициодржаној   01.06. 2020. годинедовоси  

ЗА  КЊ  У  ЧА  К  

l. Утврђује  се  одговор  на  одборничко  питање  одборнице  Снежане  Мушицки  
са  LV седнице  Скугііјјтине  Града  Новог  Сада  одржане  17.9.2019. године , који  је  
гірипремген  у  Градској  управи  за  саобраћај  и  путеве. 

11. Одговор  на  одборничко  питање  Снежане  Мушицки , који  чини  саставни  део  
овог  закј-bучка , доставња  се  председнику  Скупштиве  Града  Новог  Сада. 
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РЕПУБЛИКА  СРВИЈА  
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СКУПШТИНА  ГРАДА  Новог  САдА  
ПРЕДСЕДНИКУ  

ПРЕДМЕТ: Одговор  на  одборничко  питање  одборнице  Снежане  Мушицки  
поставњено  на  LV седници  Скупштине  Града  Новог  Сада  

Одборница  Скупштине  Града  Новог  Сада, Снежана  Мушицки  на  LV 
седници  Скупштине  Града  Новог  Сада, одржаној  17.9.2019. године, поставипа  је  
следеће  одборничко  питање: 

,,да  ли  може  да  се  организује  аутобус, који  би  ишао  иа  Каменице  до  гробња  
на  Транџаменту , у  време  викенда  и  када  су  задушнице  и  ти  бећи  прааници . 

°дГовоР  

По  захтеву  Градске  управе  за  саобраћај  и  путеве  од  стране  Јавног  градског  
саобраћајног  предузећа  Нови  Сад , Нови  Сад  је  доставњен  одговор , на  
поставњено  питање  Снежане  Мушицки , одборнице  Скупштине  Града  Новог  
Сада. 

1. У  одговору  је  између  осталог  констатоаано  да  је  органиаацијом  превоза , 
пројејсгована  линија  трасе  (69) и  број  полазака , који  је  усклађен  са  
захтевима  за  путовањем , односно  са  захтевима  и  потребама  већине  
становништва  насењеног  места  Рибњак  и  Сремске  Каменице . У  складу  са  
захтевима  за  путовањем , одређен  је  број  полазака , који  сигурно  није  на  
завидном  нивоу  и  који  би  апсолутно  задовоњиnи  успугу  превоза  
становништва  насењеног  места  током  целог  дана. Оптерећеност  
постојећих  полазака  указује  на  малу  искоришћеност  понуђених  превоаних  
капацитета . На  наведеној  линији  је  обавњано  бројање  путника , на  основу  
којих  је  извршена  анализа  оптерећености  цеnе  линије, тако  да  је  
потарђено  да  је  искоришћеност  понуђених  капацитета  сасві4мбВогна . 
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